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PROTOKÓŁ

Z POSIEDZENIA  WSPÓLNEGO

KOMISJI  RADY  POWIATU  NOWOTOMYSKIEGO

z dnia  28  czerwca  2021  r.

W posiedzeniu  wspólnym  Komisji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego,  które  odbyło  się w

dniu  28  czerwca  2021  r. udział  wzięli  członkowie  Komisji  Budżetowej  i Rozwoju

Gospodarczego,  Komisji  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej  oraz  Komisji

Bezpieczeństwa,  Ochrony  Środowiska  i Rolnictwa,  Starosta  Nowotomyski  - Andrzej  Wilkoński,

Wicestarosta  -  Marcin  Brambor,  Przewodnicząca  Rady  Powiatu  -  Renata  Gruszka,  Sekretarz

Powiatu  -  Ewa  Bąbelek  oraz  Skarbnik  Powiatu  -  Barbara  Golon.

Lista  obecności  członków  Komisji  stanowi  załącznik  nr I  do  protokołu.

Na posiedzeniu  nieobecny  radny  Dariusz  Chłopek.

Posiedzenie  Komisji  otworzył  Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i Rozwoju

Gospodarczego  -  Zbigniew  Markowski,  który  powitał  wszystkich  obecnych.  Przewodniczący

poinformował,  że radni  otrzymali  proponowany  porządek  obrad  wraz  z materiałami  na tablety

i przeszedł  do punktu  1. porządku  obrad.

Ad.l.  Analiza  raportu  o stanie  powiatu  za 2020  rok.

Przewodniczący  poinformował,  że  szczegółowy  raport  w  formie  prezentacji

multimedialnej  zostanie  przedstawiony  na sesji  Rady  Powiatu.

Przewodniczący  poprosił  o zgłaszanie  uwag  do treści  raportu.

Radna  Maria  Galas  zauważyła  omyłkę  pisarską  w raporcie  o stanie  powiatu  tzn.  na

stronie 5 raportu jest wymieniona  uchwała nr XL11/365/2018 Rady Powiatu z dnia 24

października  2019  r., a powinno  być  z 2018  roku.

Wicestarosta  potwierdził,  że chodzi  o omyłkę  pisarską.

Przewodniczący  Komisji  Bezpieczeństwa,  Ochrony  Środowiska  i Rolnictwa  Krzysztof

Pacholak  zapytał,  czy  jest  możliwość  ustosunkowania  się do  jego  zapytań  odnośnie  raportu?

Wicestarosta  poinformował,  że odpowiedzi  na pytania  zostaną  udzielone  na sesji  Rady

Powiatu.



Radny  Sylwester  Kamyszek  zapytał  o drogę  powiatową  nr 32 w Posadowie,  którą  jak

wynika  z raportu,  decyzją  Wojewody  Powiat  odzyskał.  Kto o to wnioskował  i ile takich

przypadków  dysponowania  drogami  powiatowymi  nie jest  jeszcze  uregulowanych?

Starosta  poinformował,  że dokładna  odpowiedź  na to pytanie  zostanie  udzielona  na

sesji Rady Powiatu.  Starosta  zaznaczył,  że działek  o nieuregulowanym  stanie  prawnym  jest

wiele,  ale regulowane  są  te najpotrzebniejsze,  gdyż  jest  to procedura  kosztowna.

Przewodniczący  zapytał,  czy są  jakieś  pytania  do raportu?  Nikt  się  nie zgłosił.

Przewodniczący  przeszedł  do punktu  2. porządku  obrad.

Ad.2.  Ocena  wykonania  budżetu  powiatu  za 2020  rok.

Przewodniczący  zapytał,  czy są jakieś  pytania?  Nikt  się nie zgłosił.

Przewodniczący  przeszedł  do punktu  3. porządku  obrad.

Ad.3.  Informacja  o zmianach  budżetu  dokonanych  przez  Zarząd  Powiatu.

Przewodniczący  zapytał,  czy są  jakieś  pytania?  Nikt  się nie zgłosił.

Przewodniczący  przeszedł  do punktu  4. porządku  obrad.

Ad.4.  Analiza  materiałów  na sesję  i zaopiniowanie  projektów  uchwał  Rady  Powiatu.

a)  Sprawozdanie  Starosty  Nowotomyskiego  z działalności  Zarządu  Powiatu

Nowotomyskiego  w okresie  międzysesyjnym.

Przewodniczący  zapytał,  czy do sprawozdania  są jakieś  pytania  lub uwagi?  Nikt  się nie

zgłosił.

b)  Przedstawienie  Raportu  o stanie  Powiatu  Nowotomyskiego  za 2020  rok.

Przewodniczący  poinformował,  że Raport  zostanie  omówiony  na sesji Rady  Powiatu  i

zapytał,  czy są  jakieś  pytania  lub uwagi?  Nikt  się  nie zgłosił.

c) Debata  nad  Raportem  o stanie  Powiatu  Nowotomyskiego  za 2020  rok.

Przewodniczący  poinformował,  że debata  odbędzie  się na sesji Rady  Powiatu  i zapytał,

czy są  jakieś  pytania  lub uwagi?  Nikt  się  nie zgłosił.

d)  Projekt  uchwały  w sprawie  udzielenia  Zarządowi  Powiatu  Nowotomyskiego  wotum

zaufania.

Przewodniczący  zapytał,  czy są  jakieś  pyatania lub uwagi?  Nikt  się  nie zgłosił.

Komisje  nie wniosły  żadnych  uwag  do projektu  uchwały  w sprawie  udzielenia

Zarządowi  Powiatu  Nowotomyskiego  wotum  zaufania.



e)  Przedstawienie  sprawozdania  rocznego  z wykonania  budżetu  Powiatu

Nowotomyskiego  za rok  2020  wraz  z informacją  o  stanie  mienia  Powiatu

Nowotomyskiego  za rok  2020.

Przewodniczący  zapytał,  czy  są jakieś  pytania  lub  uwagi?  Nikt  się nie  zgłosił.

f)  Przedstawienie  wniosku  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  w

sprawie  absolutorium  dla  Zarządu  Powiatu  Nowotomyskiego  z wykonania  budżetu

powiatu  za 2020  rok.

Przewodniczący  zapytał,  czy  są jakieś  pytania  lub  uwagi?  Nikt  się nie  zgłosił.

Komisja  przyjęła  wniosek  bez  uwag.

g)  Przedstawienie  opinii  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  sprawie  wyrażenia  opinii  o

sprawozdaniu  z wykonania  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  za rok  2020  wraz  z

informacją  o stanie  mienia  komunalnego  jednostki  samorządu  terytorialnego  i

objaśnieniami.

Przewodniczący  poinformował,  że opinia  została  radnym  przekazana  na tablety  i

zostanie  omówiona  na sesji  Rady  Powiatu.

Przewodniczący  zapytał,  czy  są jakieś  pytania  lub  uwagi?  Nikt  się nie  zgłosił.

h)  Przedstawienie  opinii  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  o wniosku  Komisji  Rewizyjnej

Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  w sprawie  absolutorium  dla Zarządu  Powiatu

Nowotomyskiego  z wykonania  budżetu  Powiatu  za 2020  rok.

Przewodniczący  poinformował,  że opinia  została  radnym  przekazana  na tablety  oraz

że zostanie  omówiona  na sesji  Rady  Powiatu  i zapytał,  czy  są jakieś  pytania  lub  uwagi?  Nikt  się

nie  zgłosił.

I

i)  Dyskusja  nad  złożonym  sprawozdaniem  rocznym  z wykonania  budżetu  Powiatu

Nowotomyskiego  za rok  2020.

Przewodniczący  poinformował,  że dyskusja  odbędzie  się  na sesji Rady Powiatu  i

zapytał,  czy  są jakieś  pytania  lub  uwagi?  Nikt  się nie  zgłosił.

j)  Projekt  uchwały  w sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania  z wykonania  budżetu  za

2020  rok.

Przewodniczący  poinformował,  że do projektu  uchwały  nie  wpłynęły  żadne  zapytania.

Przewodniczący  zapytał,  czy  są jakieś  pytania?  Nikt  się nie  zgłosił.

Przewodniczący  poddał  ww.  uchwałę  pod  głosowanie.

Głosowano  w  sprawie:

Projekt  uchwały  w sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania  z wykonania  budżetu  za

2020  rok.



I

Wyniki  głosowania

ZA: 17,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  1

Wyniki  imienne:

ZA (17)

Marcin  Brambor,  Konrad  Drąg, Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas, Dorota  Kaczmarek,

Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew  Markowski,

Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek Pieprzyk,  Edwin  Pigla, Adam  Pilc,

Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Członkowie  komisji  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowali  ww.  projekt  uchwały.

k)  Projekt  uchwały  w  sprawie  absolutorium  z wykonania  budżetu  za 2020  rok.

Przewodniczący  poinformował,  że do projektu  uchwały  nie wpłynęły  żadne  zapytania.

Przewodniczący  zapytał,  czy są  jakieś  pytania?  Nikt  się  nie zgłosił.

Przewodniczący  poddał  ww.  uchwałę  pod głosowanie.

Głosowano  w sprawie:

Projekt  uchwały  w sprawie  absolutorium  z wykonania  budżetu  za 2020  rok.

Wyniki  głosowania

ZA: 17,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  1

Wyniki  imienne:

ZA (17)

Marcin  Brambor,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas, Dorota  Kaczmarek,

Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew  Markowski,

Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek Pieprzyk,  Edwin  Pigla, Adam  Pilc,

Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Członkowie  komisji  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowali  ww.  projekt  uchwały.

I) Projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  zawarcia  przez  Powiat

Nowotomyski  porozumienia  z Powiatem  Poznańskim  dotyczącego  powierzenia

Powiatowi  Poznańskiemu  zadania  organizacji  przewozów  o charakterze  użyteczności

publicznej  w  zakresie  publicznego  transportu  zbiorowego  w  powiatowych

przewozach  pasażerskich.

Przewodniczący  poinformował,  że do projektu  uchwały  nie wpłynęły  żadne  zapytania.

Przewodniczący  zapytał,  czy są  jakieś  pytania?  Nikt  się  nie zgłosił.

Przewodniczący  poddał  ww.  uchwałę  pod  głosowanie.



Głosowano  w  sprawie:

Projekt  uchwały  w sprawie  zawarcia  przez  Powiat  Nowotomyski  porozumienia  z

Powiatem  Poznańskim  dotyczącego  powierzenia  Powiatowi  Poznańskiemu  zadania

organizacji  przewozów  o charakterze  użyteczności  publicznej  w  zakresie  publicznego

transportu  zbiorowego  w powiatowych  przewozach  pasażerskich.

Wyniki  głosowania

ZA: 17,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  1

I

Wyniki  imienne:

ZA (17)

Marcin  Brambor,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Dorota  Kaczmarek,

Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew  Markowski,

Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,  Adam  Pilc,

Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Członkowie  komisji  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowali  ww.  projekt  uchwały.

I

ł)  Projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2021.

Przewodniczący  poinformował,  że do projektu  uchwały  nie  wpłynęły  żadne  zapytania

i poprosił  Panią  Skarbnik  o omówienie  projektu  uchwały.

Skarbnik  Powiatu  Barbara  Golon  omówiła  projekt  uchwały  w sprawie  zmiany  budżetu

Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2021  wraz  z autopoprawką.

Przewodniczący  zapytał,  czy  są jakieś  pytania?  Zgłosił  się  Radny  Sylwester  Kamyszek,

któremu  Przewodniczący  oddał  głos.

Radny  Sylwester  Kamyszek  zapytał,  na co dokładnie  wykorzystana  będzie  dotacja  dla

SPZOZ  oraz  o szczegóły  przesunięcia  zadania?

Starosta  poinformował,  że przesunięcie  zadania  jeśli  chodzi  o jednostkę,  która  będzie

to zadanie  realizowała,  wynika  z przyczyn  praktycznych.  W przypadku  przekazania  zadania

SPZOZ  procedura  wyłonienia  wykonawcy  będzie  łatwiejsza  i bardziej  profesjonalna  ze względu

na specyfikę  inwestycji.  Jeżeli  chodzi  o zakres  inwestycji,  która  jest  przewidziana  do realizacji,

kwota  2.500.000,00  zł nie wystarczy  do jej  pełnego  zrealizowania.  Starosta  przypomniał,  że

wnioskowano  o kwotę  18  mln  zł obejmującą  pełną  modernizację  szpitala  i dostosowanie  do

przyjmowania  pacjentów  w  okresie  pandemii  jaki  doprowadzenie  oddziałów,  które  nie  zostały

wyremontowane  do wymogów  wynikających  z różnych  rozporządzeń.  Generalnie,  środki

które  przekazujemy  przeznaczone  są  na rozbudowę  części,  gdzie  zlokalizowany  jest  SOR,

łącznie  z szybem  windowym.  Najważniejsze  na dziś  to wykonać  dokumentację  projektową  i

uzyskać  pozwolenie  na budowę.

Radny  Sylwester  Kamyszek  zapytał,  czy jest  to zadanie  polegające  na tym,  że za te

pieniądze  będzie  zrobiona  dokumentacja  na rozbudowę,  czy  modernizacja  szpitala?

Starosta  odpowiedział,  że wykonanie  dokumentacji  projektowej  będzie  miało  bardzo

mały  udział  w kwocie  2.500.000,00  zł. Będzie  to kwota  poniżej  progu  wynikającego  z ustawy

prawo  zamówień  publicznych.  Starosta  poinformował,  że pojawiły  się nowe  środki  finansowe



w ramach  tzw.  Nowego  Polskiego  Ładu.  Na przełomaie  czerwca  i lipca  będzie  można  ubiegać

się o te środki,  natomiast  jeszcze  nie są znane  szczegóły.  Zadania  będą  oceniane  przez  Bank

Gospodarstwa  Krajowego  w porozumieniu  ze specjalną  komisją  w Kancelarii  Prezesa  Rady

MinistrÓw.

Przewodniczący  zapytał,  czy  są jakieś  pytania?  Nikt  się nie  zgłosił.

Przewodniczący  poddał  ww.  uchwałę  pod  głosowanie.

Głosowano  w  sprawie:

Projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2021.

Wyniki  głosowania

ZA: 17,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  1

Wyniki  imienne:

ZA (17)

Marcin  Brambor,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Dorota  Kaczmarek,

Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew  Markowski,

Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla, Adam  Pilc,

Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Członkowie  komisji  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowali  ww.  projekt  uchwały.

I

m) Projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  zmian  w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej

Powiatu  Nowotomyskiego  na lata  2021-2032.

Przewodniczący  poinformował,  że do projektu  uchwały  nie  wpłynęły  żadne  zapytania

i poprosił  Panią  Skarbnik  o omówienie  projektu  uchwały.

Skarbnik  Powiatu  Barbara  Golon  wyjaśniła,  że ww.  projekt  uchwały  jest  konsekwencją

zmian  proponowanych  w poprzednio  omówionym  projekcie  uchwały  w sprawie  zmiany

budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2021,  uchwał  Zarządu  Powiatu  podejmowanych  w

»datkowo  dokonaniasprawie  zmian  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2021  oraz  d«

zmian  również  w zadaniu  dotyczącym  rozbudowy  szpitala.

Przewodniczący  zapytał,  czy  są jakieś  pytania?  Nikt  się nie  zgłosił.

Przewodniczący  poddał  ww.  uchwałę  pod  głosowanie.

Głosowano  w  sprawie:

Projekt  uchwały  w sprawie  uchwalenia  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej

Powiatu  Nowotomyskiego  na lata  2021-2032.

Wyniki  głosowania

ZA: 17,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  1



Wyniki  imienne:

ZA (17)

Marcin  Brambor,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas, Dorota  Kaczmarek,

Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew  Markowski  ,

Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek Pieprzyk,  Edwin  Pigla, Adam  Pilc,

Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Członkowie  komisji  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowali  ww.  projekt  uchwały.

n)  Projekt  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  przez  Powiat  Nowotomyski  kredytu

długoterminowego  (sfinansowanie  deficytu).

Przewodniczący  poinformował,  że do projektu  uchwały  nie wpłynęły  żadne  zapytania

i poprosił  Panią  Skarbnik  o omówienie  projektu  uchwały.

Skarbnik  Powiatu  Barbara  Golon  wyjaśniła,  że ww. projekt  uchwały  oraz kolejna

uchwała  dotycząca  zaciągnięcia  przez  Powiat  kredytu  na spłatę  zobowiązań  to uchwały,  które

są realizacją  uchwały  budżetowej  podjętej  przez  Radę Powiatu  Nowotomyskiego  w grudniu

2020  roku  na rok 2021.  W uchwale  budżetowej  zostało  zapisane,  że Powiat  planuje  w 2021

roku  zaciągnąć  kredyty  w łącznej  wysokości  8.000.000,00  zł, pierwszy  długoterminowy  kredyt

inwestycyjny  w wysokości  4.336.091,30  zł na sfinansowanie  planowanego  deficytu  budżetu

powiatu  w 2021  roku  oraz  kredyt  na spłatę  zobowiązań,  którego  projekt  uchwały  znajduje  się

w kolejnym  punkcie,  w wysokości  3.663.908,70  zł. Warto  podkreślić,  że podjęcie  tych  uchwał

przez  Radę Powiatu  nie skutkuje  zaciągnięciem  kredytów  przez  Powiat  w tym  roku.

Przewodniczący  zapytał,  czy są  jakieś  pytania?  Nikt  się  nie zgłosił.

Przewodniczący  poddał  ww.  uchwałę  pod  głosowanie.

Głosowano  w sprawie:

Projekt  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  przez  Powiat  Nowotomyski  kredytu

długoterminowego  (sfinansowanie  deficytu).

Wyniki  głosowania

ZA: 17,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  I

Wyniki  imienne:

ZA (17)

Marcin  Brambor,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas, Dorota  Kaczmarek,

Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew  Markowski,

Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek Pieprzyk,  Edwin  Pigla, Adam  Pilc,

Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Członkowie  komisji  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowali  ww.  projekt  uchwały.



o)  Projekt  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  przez  Powiat  Nowotomyski  kredytu

długoterminowego  (spłata  zobowiązań).

Przewodniczący  poinformował,  że Pani Skarbnik  omówiła  bieżący  punkt  wcześniej

oraz,  że do projektu  uchwały  nie wpłynęły  żadne  zapytania  i zapytał,  czy są jeszcze  jakieś

pytania?  Nikt  się nie  zgłosił.

Przewodniczący  poddał  ww.  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w  sprawie:

Projekt  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  przez  Powiat  Nowotomyski  kredytu

długoterminowego  (spłata  zobowiązań).

Wyniki  głosowania

ZA: 17,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  1

Wyniki  imienne:

ZA (17)

Marcin  Brambor,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Dorota  Kaczmarek,

Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew  Markowski,

Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,  Adam  Pilc,

Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Członkowie  komisji  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowali  ww.  projekt  uchwały.

I

p)  Projekt  uchwały  w sprawie  zatwierdzenia  do  realizacji  w  okresie  od  dnia  01.01.2019

r. do dnia  31.12.2022  r. projektu  współfinansowanego  ze środków  Europejskiego

Funduszu  Społecznego  w  ramach  Wielkopolskiego  Regionalnego  Programu

Operacyjnego  2014-2020.

Starosta  odczytał  pismo  z Wojewódzkiego  Urzędu  Pracy  dotyczące  skorygowania

uchwały  Rady Powiatu  Nowotomyskiego  w sprawie  projektu  realizowanego  w ramach

Wielkopolskiego  Regionalnego  Programu  Operacyjnego  pod  tytułem  "Aktywizacja  zawodowa

osób  bezrobotnych  i poszukujących  pracy  w powiecie  nowotomyskim".

Przewodniczący  zapytał,  czy  są jeszcze  jakieś  pytania?  Nikt  się nie  zgłosił.

Przewodniczący  poddał  ww.  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w  sprawie:

Projekt  uchwały  w sprawie  zatwierdzenia  do  realizacji  w  okresie  od  dnia  01.01.2019

r. do dnia  31.12.2022  r. projektu  współfinansowanego  ze środków  Europejskiego

Funduszu  Społecznego  w  ramach  Wielkopolskiego  Regionalnego  Programu

Operacyjnego  2014-2020.



Wyniki  głosowania

ZA: 17,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  1

Wyniki  imienne:

ZA (17)

Marcin  Brambor,  Konrad  Drąg, Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas, Dorota  Kaczmarek,

Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew  Markowski,

Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek Pieprzyk,  Edwin  Pigla, Adam  Pilc,

Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Członkowie  komisji  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowali  ww.  projekt  uchwały.

q) Projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  nr XXV/252/2021  Rady Powiatu
Nowotomyskiego  z dnia  24 lutego  2021  r. w sprawie  określenia  zadań  z zakresu

rehabilitacji  zawodowej  i społecznej  osób  niepełnosprawnych  zamieszkujących  na

terenie  Powiatu  Nowotomyskiego,  na  które  zostaną  przeznaczone  środki

Państwowego  Funduszu  Rehabilitacji  Osób  Niepełnosprawnych  w 2021  roku.

Przewodniczący  poinformował,  że do projektu  uchwały  nie wpłynęły  żadne  zapytania.

Przewodniczący  zapytał,  czy są  jakieś  pytania?  Nikt  się  nie zgłosił.

Przewodniczący  poddał  ww.  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w sprawie:

Projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  nr XXV/252/2021  Rady Powiatu
Nowotomyskiego  z dnia  24 lutego  2021  r. w sprawie  określenia  zadań  z zakresu

rehabilitacji  zawodowej  i społecznej  osób  niepełnosprawnych  zamieszkujących  na

terenie  Powiatu  Nowotomyskiego,  na  które  zostaną  przeznaczone  środki

Państwowego  Funduszu  Rehabilitacji  Osób  Niepełnosprawnych  w 2021  roku.

Wyniki  głosowania

ZA: 17,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  1

Wyniki  imienne:

ZA (17)

Marcin  Brambor,  Konrad  Drąg, Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas, Dorota  Kaczmarek,

Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew  Markowski  ,

Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek Pieprzyk,  Edwin  Pigla, Adam  Pilc,

Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Członkowie  komisji  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowali  ww.  projekt  uchwały.

r)  Ocena  sytuacji  ekonomiczno-  finansowej  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki

Zdrowotnej  imienia  doktora  Kazimierza  Hołogi  w Nowym  Tomyślu  za rok  2020  na

podstawie  Raportu  o sytuacji  ekonomiczno  -  finansowej  SP ZOZ.



Starosta  odczytał  korespondencję  pomiędzy  Zarządem  Powiatu,  a Dyrektorem  SP ZOZ.

Starosta  poinformował,  że na Sesji Rady  Powiatu  będzie  wnioskował  o wycofanie  tego

punktu  z porządku  obrad.

Przewodniczący  zapytał,  czy są jakieś  pytania?  Nikt  się nie zgłosił.

I

s) Prezentacja  informacji  dotyczącej  wydatków  Powiatu  Nowotomyskiego  na

inwestycje  w latach  2006-2020.

Przewodniczący  Komisji  Bezpieczeństwa,  Ochrony  Środowiska  i Rolnictwa  Krzysztof

Pacholak  podziękował  za przygotowany  materiał,  jednocześnie  poinformował,  że w zakresie

wydatków  remontowych  pominięcie  analizy  materiałów  rzutować  będzie  na ogólny

całokształt  materiałów,  gdyż  środki  na wydatki  remontowe  przekraczały  20.000.000,00  zł, a

tylko  nieznacznej  części  nie ich idzie  rozgraniczyć  na poszczególne  gminy,  większość  środków

jest  nazwana,  a części której  nie idzie  rozdzielić,  radny  proponuje,  by te kwoty  podzielić  na

sześć gmin  i wówczas  wykonać  analizy.  Jednocześnie  radny  prosi  o uwzględnienie  kwestii

wydatków  remontowych  w tych  analizach,  które  będą  analizowane  na sesji Rady  Powiatu.

Wicestarosta  poinformował,  że w przedmiotowej  informacji  będą  prezentowane

przede  wszystkim  wskaźniki  z podziałem  graficznym,  by zobrazować  stan rzeczy  w ujęciu

powiatowym  z podziałem  na różne  czynniki,  takie  jak  w przeliczeniu  na mieszkańca,  na liczbę

km dróg  asfaltowych  i nieasfaltowych  itp.

Radny  Krzysztof  Pacholak  ponownie  poprosił  o uwzględnienie  wydatków

remontowych  w zbiorczej  analizie.

Starosta  odpowiedział,  że duże  wydatki  remontowe  z roku  ubiegłego  np. na kwotę

2.000.000,00  zł zapisane  są jako  remont,  ponieważ  braliśmy  pod uwagę  kwalifikację  zadania

wynikającego  z prawa  budowlanego.  Poza tym  opiniowaliśmy  pozytywnie  zmiany  w budżecie

np. pod nazwą  zadania  Miedzichowo  - Nowy  Dwór,  jest  to droga,  a całość  zadania  jest  w

miejscowości  Miedzichowo.  My  przyjmujemy  oznaczenie  szlaku  Miedzichowo  -  Nowy  Dwór

podczas,  gdy  zadanie  w ogóle  nie  jest  realizowane  w Nowym  Dworze.

Przewodnicząca  Rady Powiatu  Renata  Gruszka  przypomina,  że ta prezentacja  nie

wynika  z ustalonego  przez  Radę  harmonogramu  i planu  pracy  Rady, jest  to  pokłosie

korespondencji  Przewodniczącej  Rady  Powiatu  z Radnym  Adamem  Pilcem.  Przewodnicząca

uważa,  że przedmiotowy  materiał  jest  materiałem  informacyjnym,  który  powstał  pierwszy  raz

i nie podlega  żadnej  dyskusji,  ponieważ  gdybyśmy  pokusili  się  o jakąkolwiek  dyskusję  -

podważalibyśmy  dokonania  wszystkich  Zarządów,  wszystkich  naszych  działań,  które

podejmowaliśmy  w tych  latach.  Większość  z Państwa  była  radnymi  w tych  latach,  zmieniał  się

Zarząd  i naszym  celem  nie jest  podważanie  tych  decyzji.  Przewodnicząca  rozumie,  że zawsze

będzie  niedosyt,  żebyto  zrobić  lepiej,  bardziej  szczegółowo.  Został  zrobiony  ogrom  pracy  przez

pracowników  Starostwa  i należy  to docenić.  Przewodnicząca  prosi radnych  by mieli  na

uwadze,  żeby  ich działania,  potrzeby  i żądania  udzielenia  informacji,  nie zakłócały  pracy

Starostwa.  Po przejrzeniu  materiałów,  widać  że było  w to  opracowanie  zaangażowanych  wielu

pracowników.  Przewodnicząca  po przedstawieniu  prezentacji  nie przewiduje  na sesji Rady

Powiatu  dyskusji.  Będzie  to ostatni  punkt  na sesji, dlatego  pytania  będzie  można  zadać  w

wolnych  głosach  i wnioskach.  Zinformacji  otrzymanych  od pracowników  oraz  Zarządu  wynika,



że nie  do wszystkich  danych  można  było  dotrzeć,  były  różne  zasady  zapisywania  i księgowania

poszczególnych  zadań. W  odczuciu  pani  Przewodniczącej  przedstawiony  materiał  jest

wyczerpujący  i rzetelny.

Radny  Krzysztof  Pacholak  uważa,  że nikt  nie chce kwestionować  tego  co już zostało

zrobione,  bo każdy  kawałek  wyremontowanej  drogi  to  jest  droga  wspólna  po której  jeździmy

wszyscy,  aczkolwiekten  materiałjest  dobrym  materiałem  na przyszłość,  abywsposób  bardziej

równomierny  rozkładać  i planować  inwestycje.  Ponadto  gro z tych zadań remontowych,

ujętych  w analizie  ma znamiona  inwestycji,  dużych  zadań,  które  naprawdę  w sposób  bardzo

prosty  wydzielić,  a pominięcie  tych zadań  zafałszowuje  nam obraz  całej analizy,  dlatego

ponawiam  apel,  by jednak  to uwzględnić,  chociażby  te duże  zadania  remontowe,  które  mają

znamiona  inwestycji,  bo takich  zadań  było  dużo.

Radny  Adam  Pilc powiedział,  że cel który  przyświecał  realizacji  tej pracy  został

osiągnięty,  ponieważ  chodziło  o wskazanie  podziału  środków  oraz  ukazanie  proporcjonalnego

równomiernego  przepływu  środków.  Pokazaliśmy,  że niestety  niektóre  gminy  dostały  mniej

środków  inne więcej,  ale nie kwestionujemy  faktu,  bo tak jak wskazał  Radny  Krzysztof

Pacholak,  każda droga  wyremontowana  już jest drogą  o której  nie musimy  myśleć  na

przyszłość,  ale chodzi  o to żeby  wyciągnąć  wnioski  i doinwestować  te drogi,  na terenie  tych

gmin  gdzie  dotychczas  zgodnie  z kolejnością  nie reagowano  w odpowiednim  czasie.  Dróg  jest

bardzo  dużo,  o kolejność  można  się sprzeczać,  nikt  nie będzie  kwestionował  faktu,  że te  drogi

będą  wyremontowane  wcześniej  czy później,  ale najważniejsze  jest  to,  że są zrobione.  Radny

proponuje,  by radni  dbali  o substancję  drogową  całego  powiatu,  dlatego  warto  iść w kierunku

od dawna  wspominanych  dróg  np. droga  Brody  -Turowo.  Reasumując  radny  uważa,  że zostało

ukazane  to co chciał  z Panią  Przewodniczącą  pokazać.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego  -  Zbigniew

Markowski  skłania  się ku wypowiedzi  pani Przewodniczącej,  ponieważ  nieraz  zadania  czy

remonty  wynikały  z tego,  że dostaliśmy  środki,  większość  tych  zadań  jest  nazwanych  na

konkretne  drogi,  a nie jest  to  tak,  że Rada dostanie  np. 10.OOO.OOO,OO zł i może  sobie  dzielić

jak  chce.  To rzeczywiście  jest  materiał  dla przyszłych  rad. Nie da się  tego  idealnie  wymierzyć.

Przewodniczący  przeszedł  do punktu  5. porządku  obrad.

Ad.5.  Wnioski  i opinie  komisji.

Przewodniczący  zapytał,  czy są  jakieś  pytania?  Nikt  się  nie zgłosił.

Przewodniczący  przeszedł  do punktu  6. Porządku  obrad.

Ad.6.  Sprawy  różne.

Przewodniczący  zapytał,  czy są  jakieś  pytania?  Nikt  się  nie zgłosił.



Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego  -  Zbigniew  Markowski

podziękował  wszystkim  za udział  w posiedzeniu  wspólnym  Komisji.

Po wyczerpaniu  porządku  obrad  Przewodniczący  zakończył  posiedzenie  Komisji.

Przewodniczący

Komisji  dżetowej

Rozwoju arczego

Markowski

Przygotowała:  Daria  Nawrot
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Lista  obecności

Radnych  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego

na posiedzeniu  wspólnym  Komisji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego

w  dniu  28  czerwca  2021  r.


